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ابلاغ قانون اختصاص قیر رایگان برای اجرا 
رئیس مجلس شورای اســلامی قانون اصلاح بند )ک( تبصره )۱( قانون بودجه 

سال ۱۴۰۲ کل کشور را برای اجرا ابلاغ کرد.
به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف در نامه ای به رئیس جمهوری، قانون اصلاح 

بند )ک( تبصره )۱( قانون بودجه سال ۱۴۰۲ کل کشور را ابلاغ کرد.
نمایندگان مجلس در جلســه علنی روز ۱۸ مهر، در راســتای رفع ایراد شورای 
نگهبان و هیــات عالی نظارت اصلاحاتی در طرح اصلاح بند ک تبصره ۱ قانون 
بودجه ســال ۱۴۰۲ اعمال کردند که بر اســاس آن، در سال ۱۴۰۲ وزارت نفت 
مکلف است معادل مبلغ ۲۰۰ هزار میلیارد ریال نفت خام از محل منابع در اختیار 
شرکت ملی نفت ایران را در اختیار پالایشگاه ها قرار داده و به میزان آن به صورت 
ماهانه از ابتدای سال ۱۴۰۲ مواد اولیه قیر با ۵۰ درصد قیمت بورس در اختیار 
دستگاه های اجرایی موضوع این بند قرار دهد و در حساب های فی مابین خود و 

خزانه کل کشور اعمال و آن را از محل خوراک تحویلی تسویه نماید.
همچنین وزارت نفت مکلف اســت مابه التفــاوت آن را با تعدیل قیمت ماهانه 
خوراک از طریق شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده ها جبران و اعمال حساب 
نماید. در صورت کاهش قیمت قیر، مقدار قیر تحویلی به دســتگاه های اجرایی 
موضوع این بند افزایش می یابد. مهلت هزینه کرد اعتبار موضوع این بند تا پایان 
شــهریورماه ۱۴۰۳ است. مجمع تشخیص مصلحت نظام نیز در جلسه ۶ آذر با 
بررسی مصوبه مجلس طرح اصلاح بند »ک« تبصره )۱( قانون بودجه ۱۴۰۲ کل 

کشور، اختصاص قیر نیم بها به پروژه های عمرانی را تایید کرد.

آخرین وضعیت مصوبه ساماندهی کارکنان دولت
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس از آغاز بررسی ایرادات وارده به مصوبه ساماندهی 

کارکنان دولت از هفته جای در این کمیسیون خبر داد.
به گزارش ایلنا، ســیدکریم حســینی عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای 
اسلامی، درخصوص آخرین وضعیت مصوبه ساماندهی استخدام کارکنان دولت، 
گفت: با توجه به اینکه  نســبت به طرح ســاماندهی از سوی شورای نگهبان و 
هیات عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت ایراداتی وارد شده بود، به کمیسیون 

بازگشته و بررسی آن در دستور کار قرار دارد.
وی ادامه داد: با توجه به بررســی برنامه هفتم توســعه به صورت دو شــیفت و 
تعطیلی فعالیت کمیسیون های تخصصی مجلس امکان بررسی این مصوبه وجود 
نداشــت و از هفته جاری با توجه به آغاز به کار کمیســیون های مجلس بررسی 
این مصوبه به همراه ایرادات وارده در دستور کار کمیسیون اجتماعی قرار خواهد 
داشــت. نماینده مردم اهواز در مجلس تصریح کرد: مقرر اســت به منظور رفع 
ایرادات شورای نگهبان و هیات عالی نظارت مجمع با حضور عضو حقوقدان شورا 
و عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام و مسئولان دستگاه های مربوطه برگزار 
شــود تا با انتقال دیدگاه های طرفین روند کار با ســرعت بیشتری پیش رفته و 
نگاه ها به یکدیگر نزدیک شود. حســینی با اشاره به اهمیت این مصوبه تصریح 
کرد: بررسی و نهایی شدن طرح ساماندهی کارکنان دولت به دلیل اینکه مطالبه 
بخش اعظمی از جمعیت جوان کشور بوده از اهمیت بسزایی برخوردار است و در 

اولویت دستورکار کمیسیون اجتماعی مجلس قرار دارد.

رئیس جمهوری سه شنبه 
برای ارائه لایحه بودجه به مجلس می رود

عضو هیات رئیســه مجلس با بیان اینکه رئیس جمهور سه شنبه هفته جاری با 
حضور در صحن مجلس لایحه بودجه ۱۴۰۳ را تقدیم نمایندگان می کند،گفت: 
بعد ازارائه لایحه بودجه، جلسه مشترک مجلس و دولت در صحن مجلس برگزار 
می شود. به گزارش برنا حجت الاسلام علیرضا سلیمی،عضو هیات رئیسه مجلس 
شورای اسلامی اظهار کرد:بعد ازارائه لایحه بودجه،جلسه مشترک مجلس و دولت 
در صحن مجلس برگزار می شود. براساس آئین نامه جدید مجلس لایحه بودجه 
۱۴۰۳در دو مرحله تقدیم مجلس می شود. در مرحله اول ارقام کلان بودجه ارائه 
می شود. مجلس پس از وصول بخش اول لایحه بودجه، ابتدا ارقام کلان از جمله 
ســقف بودجه را تصویب می کند و پس از ابــلاغ آن، دولت ۱۰ روز فرصت دارد 
تا بودجه تفصیلی دســتگاه ها و ریز مصارف را تقدیم مجلس کند. پس از تقدیم 

بودجه تفصیلی، مجلس ۴۰ روز برای تصویب بودجه فرصت دارد.

مجلس

عزت الله یوسفیان ملا، با اشاره به اینکه قوانین 
با ایرادات نگارشی در تاریخ مجلس می مانند 
و یــک آبروریزی اســت، گفت: قانــون باید 

اینقدر دقیق باشــد که هیچکس حق تفسیر 
به نفع خود را نداشــته باشد قوانینی که الان 

می نویسند نه جامع است نه مانع!

به گــزارش منیبان، عزت الله یوســفیان ملا، 
نماینده ادوار مجلس، درباره ایرادات نگارشی 
شورای نگهبان به طرح های مجلس در لایحه 

عفاف و حجاب گفت: گاهی اوقات در مرحله 
تایپ کردن اشــتباهات کوچکی پیش می آید 
اما این حجم از اشــتباهات غیرعادی اســت. 
شاید چند کلمه در حد ۴ کلمه اشتباه پیش 
بیاید اما این ها اشــتباهات زیــادی دارند. در 
مجلس، بخشــی برای بررســی محتوا وجود 
ندارد و منشــی ها اگر متوجه شوند در همان 
لحظه ایراد را برطرف می کنند. اگر آن لحظه 
بررســی درست نشــود به دســت ۲9۰ نفر 
می رسد اما باید در مرحله قرائت در کمیسیون 

ایرادات برطرف شود.
او در ادامه درباره بــی توجهی نمایندگان به 
مشکلات املایی و محتوایی قوانین بیان کرد: 
نماینــدگان باید ایــراد را بگویند. نمایندگان 
زمان کوتاهی دارنــد و عمدتا توجهی به این 
مسائل ندارند لذا کمتر به این مسائل محتوایی 

توجه می کنند.
تفاوت ص و س کمتر مورد توجه است و وقت 

نماینده از بین می رود. 
بهتر اســت منشی ها این موضوعات را بررسی 
کنند. بعضی اوقات جملــه بندی هم ممکن 
اســت ایراد داشته باشــد تا درست در بیاید. 

این قوانیــن در تاریخ مجلس می مانند و یک 
آبروریزی اســت اگر حجم زیادی ایراد املایی 

وجود داشته باشد.
او افزود: من خاطرم نیست در مجلس چنین 
مشکلی داشته باشیم و کمیسیون ها ایرادات را 
برطرف می کردند. گاهی اوقات رئیس مجلس 
هم ممکن است ایرادی به جمله بندی بگیرد 

اما بررسی املایی وجود ندارد.
یوسفیان ملا درباره اصول قانون نویسی گفت: 
قانون یک تعریف دارد و باید دو مولفه داشته 

باشد.
اول جامع باشــد و ســپس مانع باشد. قانون 
جامع یعنــی بتواند همه جامعه را در بربگیرد 
و کســی نگوید این قانون شامل ما نمی شود. 
اگر قانون جامع باشــد همه متوجه می شوند 
که این قانون به همــه جمعیت تعلق دارد و 
هیچکــس نمی تواند خود را مســتثنی بداند. 
مانع بودن قانون هم یعنی اینکه مانع تفســیر 

به رای افراد باشد.
قانون باید اینقدر دقیق باشد که هیچکس حق 
تفسیر به نفع خود را نداشته باشد قوانینی که 

الان می نویسند نه جامع است نه مانع!

واکنش یوسفیان ملا به ایرادات نگارشی شورای نگهبان در لایحه عفاف و حجاب

قوانین با ایرادات نگارشی یک آبروریزی  است

مهاجــری گفت: من قبلا هم گفتــه ام که روحانی در 
این شرایط چه رد صلاحیت شود چه تایید صلاحیت، 
برنده انتخابات اســت. روحانی با این کار کسب اعتبار 
مردمی می کند و در فضای سیاسی کشور اگر ایشان رد 
صلاحیت شود، زبان اش باز می شود تا حرف های ناگفته 
را بزند. در واقع با قدرت و شدت بیشتری می تواند بحث 
خالص ســازی را افشــا کند به همین خاطر احتمال 
رد صلاحیت او کم اســت.به گــزارش انتخاب، محمد 
مهاجری، فعال سیاســی اصولگرا، دربــاره احتمال رد 
صلاحیت روحانی گفت: من قبلا هم گفته ام که روحانی 
در این شرایط چه رد صلاحیت شود چه تایید صلاحیت، 
برنده انتخابات اســت. روحانی با این کار کسب اعتبار 
مردمی می کند و در فضای سیاسی کشور اگر ایشان رد 
صلاحیت شود، زبان اش باز می شود تا حرف های ناگفته 
را بزند. در واقع با قدرت و شدت بیشتری می تواند بحث 
خالص ســازی را افشا کند به همین خاطر احتمال رد 
صلاحیت او کم است. او افزود: هرکسی بتواند در فضای 
سیاســی جریاناتی را علیه خالص سازان سامان بدهد 

مورد خشــم قرار می گیرد. وی در رابطه با قدرت مانور 
سیاســی روحانی در مجلس خبرنگان بیان کرد: آنچه 
برای روحانی مهم اســت بحث رای آوردن اش است نه 
اینکه در مجلــس خبرنگان کاری انجام بدهد. روحانی 
مگر چند درصد مجلس خبرنگان حساب می شود؟ مگر 
مجلس خبرنگان مجلسی است که بحث سیاسی در آن 
جریان داشــته باشد. درست است که برخی چهره های 
آن ها آدم های داغ سیاسی باشند، اما عملکرد خبرگان 
به معنی عملکرد سیاسی نیســت. حضور روحانی در 
مجلس خبرنگان یک مانور سیاســی اســت. مهاجری 
درباره ایده روحانی برای مشــارکت در انتخابات گفت: 
آقای روحانی یک بازی هوشــمندانه را پیش می برد و 
این پیام را می دهد که من نه تنها به انتخابات پشت پا 
نمیزنم بلکه در همین فضای سیاسی که اپوزیسیون در 
خارج و تندرو های اصلاح طلب در داخل دنبال تحریم 
هســتند و اصولگرایان تندرو به دنبال این هستند که 
چهره های معتدل وارد انتخابات نشوند، من همه این ها 

را با هم بی اثر می کنم.

عضو مجمع محققین و مدسین حوزه علمیه قم گفت: 
دین باید آرام آرام خصلت های مردم را دگرگون کند؛ 
اگر کســی بخواهد یک باره ایــن را انجام دهد، مردم 
از دین کناره می گیرنــد. به گزارش جماران، آیت الله 
ســیدمحمدعلی ایازی در نشســت فقــه پژوهی با 
موضــوع »حرمت تنفیر« که در محــل دفتر مرحوم 
آیت الله العظمــی صانعــی در قم برگزار شــد، گفت: 
ممکن است اسلام چیزی را گفته است و چون احکام 
اجتماعی رمزی نیستند، بر اساس مصالح در آن زمان 
گفته شده اســت، اما امروز وقتی که ما می بینیم آن 
مصالح دیگر نیســت، نیازی نیست که روی آن تکیه 
کنیم و اصرار داشته باشیم. وی در ادامه افزود: تصور 
برخی از فقهای ما در گذشته یا دوره معاصر این است 
که باید شــریعت را به هر قیمتی، بلــغ ما بلغ انجام 
دهیم و اجــرا کنیم. در تصور عده ای این اســت که 
ظاهــر دین را باید رعایــت و و اجرا کنیم. اما فقهای 
مداراگرا و مصلحت گرا می گویند: دین باید بر اســاس 
آن چیزی که می تواند تحقــق پیدا کند و مخاطبان 

ظرفیت دارند، انجام می گیرد و اگر نباشد نمی شود.
بــه گفته آیــت الله ایازی اگر عمــل جمعی ما و کار 
و تکلیفی که انجام می دهیم، باعث شــود که از یک 
دســته از کار های اصلی بمانیم، ایجاد تنفر می کند. 
چون هم از باب مقدمه واجب اســت و هم از این باب 
کــه ما اهمّ را با این ها خراب می کنیم. ممکن اســت 
خود کار ایجاد نفرت نکند، ولی جلو یکسری کار ها را 
بگیرد. برای نمونه چند تن از فقها درباره حرمت قمه 

زدن به این نکته اشاره کرده اند.
وی تاکیــد کرد: دین باید آرام آرام خصلت های مردم 
را دگرگون کند؛ اگر کســی بخواهــد یک باره این را 

انجام دهد، مردم از دین کناره می گیرند.
آیــت الله ایازی افــزود: هر کاری محبوب شــارع و 
مصلحت است، عدل اســت و هر چیزی که محبوب 
شــارع نیست و ایجاد مفسده می کند، قبیح است. در 
نتیجــه اگر حکمی ایجاد نفرت کرد، محبوب شــارع 
نیســت. اگر حکمی ایجاد مفسده کرد مبغوض شارع 

است و ظلم است.

محمد مهاجری:

روحانی ردصلاحیت شود هم برنده است
آیت الله ایازی:

دین باید آرام آرام خصلت های مردم را دگرگون کند

 

دشتیانه مدیرعامل شرکت بیان کرد:

تحقق اهداف کوتاه مدت صبا فولاد خلیج فارس و حرکت به سمت اهداف بلند مدت

دکتر احسان دشــتیانه مدیرعامل شرکت صبا فولاد 
خلیج فارس در گفت وگویی با پترومتالز اظهار داشت: 
تیم مدیریتی منسجم شرکت صبا فولاد خلیج فارس 
به خوبی پایدارسازی و رشــد تولید را رقم زده است. 
حداکثر تولید این شــرکت پیش از این سالانه 820 تا 
830 هــزار تن بوده اما تولید ما در ســال مالی جاری 
با رشــد قابل توجه به 1 میلیون و 70 هزار تن خواهد 
رسید. اهداف کوتاه مدت ما در صبا فولاد خلیج فارس 
در گام اول پایدارسازی و در گام دوم رشد تولید بوده 
که هر دو محقق شده و اکنون تحقق اهداف بلند مدت 

یعنی اجرای طرح های توسعه را دنبال می کنیم.

دشتیانه تاکید کرد: برنامه ریزی لازم برای رشد ۵۰ درصدی 
تولید صبا فولاد خلیج فارس در ســال ۱۴۰۲ صورت گرفته 
است و سعی داریم تا در ســال آینده با تداوم رکوردشکنی 
تولید، در آستانه ظرفیت اسمی قرار بگیریم. درحوزه توسعه 
نیز اولین مطرح توســعه ما مگامدول احیا مستقیم شماره ۲ 
اســت که تا سال ۱۴۰۴ به بهره برداری می رسد و سپس در 
گام های بعد، احداث واحد فولادسازی و واحد نورد ورق های 

فولادی را دنبال می کنیم.
جزئیات رشد تولید

مدیرعامل این شرکت گفت: صبا فولاد خلیج فارس عملکرد 
موفقی در حوزه تولید داشته و در نیمه نخست امسال موفق 
به ثبت ۶ رکورد تولیدی مشتمل بر سه رکورد تولید ماهانه 
و ۳ رکورد تولید روزانه و افزایش ۲۸ درصدی تولید نســبت 
به مدت مشــابه سال قبل شــدیم. هدف کوتاه مدت که در 
صبا فولاد خلیج فارس، پایدارســازی و رشــد تولید بود به 
خوبی محقق شده است و با تمام توان در حال دنبال کردن 
اهداف چشم انداز شرکت برای افق سال های ۱۴۰۴، ۱۴۰7 

و ۱۴۱۰ هستیم.
دشــتیانه درخصوص جزئیات رشد تولید این شرکت گفت: 
صبا فولاد خلیج فارس در شــهریور ماه سال جاری با تولید 
۱۲9۴۱۲ تــن بریکت گرم موفق به ثبــت رکورد جدید در 
تولید ماهیانه شــد و این در حالی اســت که آخرین رکورد 
تولیــد این کارخانه نیز مربوط به خرداد ماه ســال جاری با 

۱۲۵۲۰۰ تن بوده است.
وی همچنین از رشد ۲۸ درصدی تولید در شش ماه نخست 
ســال جاری نسبت به شش ماه اول سال گذشته خبر داد و 
افزود: مجموع تولید بریکت گرم در شــش ماه نخست سال 

جاری در کارخانه صبا فولاد خلیج فارس به میزان ۶7۳7۴۸ 
تن بوده که نســبت به مدت مشابه سال گذشته، ۲۸ درصد 
افزایش نشــان می دهد. مدیرعامل شرکت صبا فولاد خلیج 
فارس خاطرنشان ساخت: رکوردهای جدید تولید در کارخانه 
صبا فولاد خلیج فارس با وجود تمامی محدودیت های برق و 
عدم امکان تولیدی حداکثری در تیر و مرداد ماه سال جاری 
به ثبت رســیده است و همچنین در این مدت برای اولین بار 

توقف اضطراری در این کارخانه به صفر رسید.
وی ادامه داد: ســال مالی جاری شــرکت صبا فولاد خلیج 
فارس، ۳۰ آذر به پایان می رســد. ما در 9 ماهه نخست سال 

مالــی جاری، موفق بــه تولید بیش از 7۴۴ 
هزار تن بریکت گرم شــده ایم.  با رشــد 
تصاعدی کــه در تولید شــرکت صورت 
گرفته، بــدون ســرمایه گذاری و صرفا با 
اســتفاده از فعال ســازی ظرفیــت تولید 
شرکت، ســال آینده در آســتانه ظرفیت 
اسمی قرار خواهیم گرفت که این به معنای 
تحقق اهداف کوتاه مدت شرکت مبنی بر 
پایدارسازی و رشد تولید است. ما عملا با 
تولید ۱9۲ تن در ساعت از ظرفیت اسمی 

ساعتی عبور کردیم که دستاورد بزرگی محسوب می شود.
برنامه های توسعه ای 

شرکت صبا فولاد خلیج فارس
دکتر دشــتیانه با توصیف طرح های توســعه ای بزرگ این 
شرکت گفت: شرکت صبا فولاد خلیج فارس که از دسترسی 
خــوب به مــواد اولیه، زیرســاخت ها و مزیت هــای بزرگ 
جغرافیایی برای رشــد صادرات برخوردار اســت برنامه های 

توسعه ای بزرگی را در دســت اجرا دارد. ما عملیات اجرایی 
مگامدول شــماره ۲ با ظرفیت تولید ۱ میلیون و 7۶۰ هزار 
تن بریکت گرم را آغاز کرده ایم که دوره اجرای این طرح ۲۸ 
تا ۳۰ ماه است و تا سال ۱۴۰۴ این کارخانه که گام اول این 

شرکت در برنامه بلند مدت است، به بهره برداری می رسد.
مدیرعامــل این شــرکت بیان داشــت: در گام دوم ما طرح 
فولادسازی و تولید اســلب با ظرفیت ۱/۵ میلیون تن را در 
برنامــه بلند مدت داریم که تا ســال ۱۴۰7 این طرح نیز به 
بهره برداری خواهد رسید.  وی افزود: در گام سوم نیز شرکت 
صبا فولاد خلیج فارس، طــرح تولید محصول نورد تخت را 

عملیاتــی خواهد کرد که ظرفیت این طــرح ۳ میلیون تن 
درسال است و تا سال ۱۴۱۰ به بهره برداری خواهد رسید.

دشــتیانه تصریح کرد: استراتژی کلان شــرکت صبا فولاد 
خلیج فارس برای توســعه، تقویــت فعالیت در حلقه میانی 
یعنی تولید آهن اســفنجی و سپس حرکت به سمت پایین 
دســت زنجیره فولاد اســت و تامین پایدار مواد اولیه را نیز 
از طریق شــراکت استراتژیک با شرکت های بزرگ در بخش 
بالادست زنجیره فولاد نظیر شرکت سنگ آهن مرکزی ایران 

دنبال خواهیم کرد.
یک عرضه اولیه بدیع

 و بی همتا در بازار سهام ایران
دکتر دشــتیانه درخصوص عرضه اولیه سهام این شرکت در 
فرابورس گفت: با موافقت صندوق بازنشســتگی کشوری به 
عنوان سهامدار عمده، برای نخستین بار در ایران کار بزرگی 
در عرضه اولیه سهام شرکت صبا فولاد خلیج فارس صورت 
گرفــت و آن عرضه اولیه به روش صرف ســهام بود. در این 
مدل، منابع حاصل از عرضه اولیه در شــرکت سرمایه گذاری 

می شــود و ســهامدار جدیــد هم در 
شرکتی که در حال حاضر فعال است 
و تولید دارد و هم در پروژه های جدید، 

شریک می شود. 
ایــن مــدل شــبیه ســرمایه گذاری 
ســهامداران جدید در شــرکت پروژه 
اســت با این تفاوت و مزیت بزرگ که 
صبا فولاد خلیج فارس در حال حاضر 
تولید نیز دارد و سهامدار جدید در این 

تولید و سود آن نیز شریک است.
 با این مدل، به نوعی تامین مالی بازار 
اولیــه از طریق بازار ثانویه صورت گرفت که مزایای بســیار 
زیادی هم برای شرکت و هم سهامداران جدید در پی خواهد 
داشــت. وی همچنین از انجام تمامی مراحل پذیره نویسی 
نماد معاملاتی این شرکت با عنوان »فصبا« در فربورس خبر 
داد و بیان داشــت: تمام مراحل پذیره نویسی انجام و مجمع 
آن نیز برگزار شــد و مجمع مورد تایید سازمان بورس قرار 
گرفت و مجوز پذیره نویســی از سوی ســازمان صادر شد و 
در حال حاضر در مرحله ثبت شــرکت ها است. پس از طی 
مراحل در ثبت شــرکت ها، پذیره نویســی آغاز و نماد فعال 

خواهد شد. 
به محض فعال شدن نماد شرکت نیز اطلاعات از طریق کدال 

به سهامداران اطلاع رسانی خواهد شد.
 تمامی منابع حاصل از ســلب حق تقدم ها که به شــرکت 
برمی گردد، صرف اجرای فاز دوم مگامدول احیاء مســتقیم 
صبــا فولاد خلیج فارس خواهد شــد و پیش بینی می شــود 
۴۵۰۰ میلیــارد تومان جمع آوری شــود که به پروژه تزریق 

می شود.

با رشد تصاعدی که در تولید شرکت صبا فولاد خلیج فارس صورت گرفته، بدون سرمایه گذاری 
و صرفا با استفاده از فعال سازی ظرفیت تولید شرکت، سال آینده در آستانه ظرفیت اسمی 
قرار خواهیم گرفت که این به معنای تحقق اهداف کوتاه مدت شــرکت مبنی بر پایدارسازی 
و ســپس رشد تولید است. ما عملا با تولید 192 تن در ساعت از ظرفیت اسمی ساعتی عبور 
کردیم که دســتاورد بزرگی محسوب می شود. صبا فولاد خلیج فارس با تحقق اهداف کوتاه 
مدت خود، اکنون در پی تحقق اهداف بلند مدت یعنی اجرای طرح های بزرگ توسعه در افق 

سال های 1404، 1407 و 1410 است

رئیس مجلس گفت: اجازه ندادید مجلســی منفعل باشیم 
بلکه تبدیل به مجلســی فعال شدیم که با همه مشکلات 
و محدودیت هــای موجود بتواند به خوبــی وظیفه اصلی 
خود یعنی قانوگــذاری عمل کند. گزارش ایلنا، محمدباقر 
قالیباف در چهارمین دوره جشنواره شهید مدرس)ره( که 
به مناســبت هفته مجلس، صبح امروز در مجلس شورای 

اسلامی برگزار شد، ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهید 
مدرس )ره( و تبریک هفتــه مجلس به کارکنان مجلس، 

گفت: ما در مجلس باید یک سازمانِ انسانی باشیم و نه یک 
انسانِ سازمانی. رئیس مجلس در همین زمینه افزود: رهبر 

انقلاب در دیدارهایی که با ایشان داشتیم، رضایت خود را 
از این دوره مجلــس اعلام کردند که این به دلیل زحمات 
یکایک شماســت که اجازه ندادید مجلسی منفعل باشیم 
بلکه تبدیل به مجلســی فعال شدیم که با همه مشکلات 
و محدودیت های موجود بتواند به خوبی وظیفه اصلی خود 

یعنی قانوگذاری عمل کند.

ادعای قالیباف درباره عملکرد مجلس یازدهم

مجلس منفعلی نبودیم


